

التاريخ: 30 ديسمبر 2021

المرجع: HC/SBS-LB/312/2021

Mr. Hamad Abdulla Al Ali
Acting Senior Head of Listed Companies Affairs Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

السيد/ حمد عبدالله العلي المحترم رئيس أول إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإنابة سوق أبوظبى للأوراق المالية أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Sub: Notification from International Holding Company PJSC

IHC wishes to disclose that the following wholly owned entities of **Tamween Group LLC** (an IHC subsidiary) will be transferred to Zee Stores PJSC; under common control method; subject to regulatory approvals:

Tamween Group entities are:

- 1. AGRINV SPV RSC Limited (100%) is an investment company specializing in the agricultural field, and one of its well-known companies is Al Hashemeya for Land Reclamation & Cultivation S.A.E.
- 2. Alliance Food Co. SO LLC (100%)— a leading provider of fresh and frozen seafood across the Middle East.
- 3. Al Ajban Poultry LLC (100%) a producer of reared fresh chicken in the region.
- 4. **Ethmar JV (50%)-** a joint venture between Tamween and the Sudanese company Dal Group. The JV develops farm land in Sudan.
- NRTC Food Holding LLC (41%)- one of the region's biggest fruit and vegetable suppliers holding companies.

الموضوع: تنويه من الشركة العالمية القابضة ش.م.ع.

ترغب الشركة العالمية القابضة في الإفصاح عن أن الكيانات التالية المملوكة بالكامل لشركة تموين جروب ذ.م.م (شركة تابعة للشركة) سيتم نقل ملكيتها إلى شركة مخازن زي ش.م.خ؛ وفقاً لمفهوم السيطرة المشتركة؛ بعد الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة:

كيانات شركة تموين جروب هي:

- اغربانف اس بي في ريستركتد ليمتد (100%) هي شركة استثمارية تختص في المجال الزراعي، ومن أهم شركاتها: الهاشمية لاستصلاح واستزراع الأراضي في مصر.
- شركة اللاينس للمأكولات شركة الشخص الواحد ذ.م.م
 شركة رائدة في تقديم المأكولات البحرية الطازجة والمجمدة في الشرق الأوسط.
- دواجن العجبان ذ.م.م (100%) شركة منتجة للدجاج المربى في المنطقة.
- إثمار (50%) مشروع مشترك بين شركة تموين جروب وشركة مجموعة دال السودانية. يطور المشروع المشترك الأراضي الزراعية في السودان.
- ان ارتي سي فود القابضة ذ.م.م (41%) هي واحدة من أكبر الشركات القابضة لموردي الفواكه والخضروات في المنطقة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Best regards,

Holding Company DISVed Basar Shueb - Wanaging Director

نسحه ان: هيئة الاوراق المالية والسلع - أبوظبي ، الامارات العربية المتحدة

Securities and Commodities Authority (SCA) - Abu Dhabi, UAE